
Dagsorden for bestyrelsesmødet mandag d. 26. februar 2024 kl. 19 
Vi mødes hos Dave, CSV 11. Tilstede: Hanne, Søren, Christoffer, Sine, Dave, Kirsten. Afbud: 
Anne. 
 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt 
 

2. Økonomi: Der er intet nyt, det kører som det skal. 
 

3. General Forsamling Planlægning 
a. Regnskab 2023: Regnskabet gennemgås og der er et overskud på godt 

7000 kr. 
Forslag til generalforsamling (der stemmes i følgende rækkefølge): 1: 
Monas forslag om beplantning langs Ørbækvej. 2: Nikis forslag om 
hegn/hæk. 3: bestyrelsens forslag om fældning af træer. Der stemmes 
først om a, så eventuelt om b. 4: bestyrelsens forslag om indkøb af 
legehus. 5: TDC Nets forslag indsendt på vegne af bestyrelsen: fibernet. 
Budget(er) 2024: Der er et budgetforslag, hvor der er taget højde for 
gartnerens varslede stigninger, nødvendige reparationer af legepladsen. 
Det betyder en stigning i kontingent for at tage højde for disse øgede 
udgifter. Uden en stigning vil der blive et underskud på omkring 40.000 
kr. Der stemmes om forhøjelse som forslag 1, og mindre forhøjelse + 
budgetreducering. 
Beretning 2023: Beretningen diskuteres med henblik på de foreslåede 
rettelser og nogle enkelte tilføjelser. Det færdige udkast sendes ud i 
morgen til endelig godkendelse. 
Dirigent og referent: Bestyrelsen foreslår Kirsten som dirigent og Anne 
som referent 
Hvem er på valg og hvem ønsker at blive i bestyrelsen: Dave 
(formanden 2-årig, modtager genvalg), Hanne (2-årig, modtager genvalg), 
1 medlem (2-årig), 1 medlem (1-årig), 2 suppleanter (1-årig), 1 revisor (1-årig, 
Bent modtager genvalg), 1 revisorsuppleant (1-årig, Bente modtager 
genvalg). Vi håber, at der er interesse for posterne. 

 
4. Nyheder fra foreningens e-Boks samt foreninglet: Der er intet nyt fra vestfronten 

 
5. Hussalg- nye medlemmer (Christoffer): Ny ejer 1. marts. 

 
6. Gartner: Ib har været forbi og Dave har sikret, at der ikke er misforståelser med hensyn til de 

enkelte opgaver. De har leveret faldgrus og klippet kanter langs stierne. 
 

7. Skovfogeds inspektion og udgifter: Skovfogeden kommer til generalforsamlingen for at 
belyse bestyrelsens forslag om beskæring/fældning. 
 

8. Legepladserne: Der er kommet nyt faldgrus 
 

9. Pladsen 
a. Nye skiltning: Skilt med planteaffald i containeren, ikke frugt. Jord denne vej-skilt + 

ingen jord her-skilt. 
 

10. Advokat opgaver 
a. Opfølgning af opgaverne: Vi har ikke hørt fra Ulrik, men han arbejder på sagen 

 
11. Hjemmeside (Anne) 



 
12. Facebook (Hanne) Orienterer 

 
13. Næste bestyrelsesmøde: Uge 15, der sendes forslag ud. 

 
14. Evt.  

 

• Vi skal huske en afkrydsningsliste til generalforsamlingen og stemmesedler. Vi 
mødes 3 kvarter før.  

• Der har været afholdt fastelavnsfest med ca. 18 deltagere.  

• Vores port har været påkørt, så den ikke kunne lukkes. Henning Borg og Mona 
Thomsen har repareret den. Foreningen har takket med en gave, da vi sætter stor 
pris på deres indsats. 

 
 


